
第一天 吉隆坡清迈        （机餐/午/晚餐） 

在抵达曼谷国际机场后，您将会由当地导游及司机迎接后。抵达后，前往参观             

【素贴山双龙寺】。游人沿着龙身登 300 多个石阶可到达素贴山山顶看整个清迈市及

乡间景致。晚餐【皇帝餐和欣赏泰国文化歌舞晚会表演】。 
 

第二天 清迈拜县         （早/午/晚餐） 

早餐后，乘车3小时前往【拜县】是一个最具泰北风情的山谷小镇，这里没有那么    

多充满泰式风情的寺院庙宇，相反，它只是位于绿色山谷中的世界的一个小角落。   

拜县最吸引人的景点就是由艺术家们设计的各式特色建筑，【CoffeInLove】、    

【拜县邮局】、【二战纪念大桥】、【浪漫满屋的黄色小房子】它在拜县应该算是鼎鼎

有名的景点了，曾风靡一时的《爱在拜城》就是在这里拍摄的。前往【拜县夜市】    

麻雀虽小，五脏俱全，吃的玩的用的应有尽有，饿着肚子来最好。 
 

第三天 拜县中国城清迈       （早/午/晚餐） 

早餐后，前往【中国城南湖山地村】又叫云南村。据说他们是抗战时期进入泰国的一支

国民军队。村里都居住是之前国民党的部队的后裔。午餐后，乘车3小时返回清迈，  

送往酒店办理入住手续。 
 

第四天 清迈         （早/午/晚餐） 

早餐后，前往【大象训练营】，你可以近距离触摸小象，了解大象的生活，观赏大象表

演，大象冲凉，大象画画。续程前往参观【兰花蝴蝶园】，这里有很多大大小小五颜六色

的 兰 花 品 种，还 有 小 蝴 蝶 园 和 昆 虫 标 本 让 你 慢 慢 欣 赏。午 餐 后，前 往 参 观              

【三甘烹村】，主要是制造传统手工艺中心，可以看到实际的手工创造、泰国的丝绸、

珠宝、绘画作品、纸伞、蜂蜜等。 

 

第五天 清迈吉隆坡                                (早/机餐) 

早餐后，送往机场，返回您甜蜜的家。        
          （有效期从2015年03月起至另行通知) 

行程特色 
特色 01: 《爱在拜城》拍摄地 
特色 02: 中国城《南湖山地村》 
特色 03: 拜县夜市 

                   当地3+4星酒店: 

                    3晚清迈–3 Porn Ping酒店或同级 

     1晚拜县–3 Phu Pai Art酒店或同级  

航班时间: 

           

购物站：珠宝店、蜜糖店、皮包店。 

*团费包含: 吉隆坡机场税，泰国机场税，小费、来回托运行李(每人1件)。 

出发日期 成人双人间 小孩占床 小孩无床 成人单人间 

     

*备注 ： 

1）由于航班时间的限制，本公司有权利保留更改或以上的行程。 

《以上行程仅供参考，以最终航班,酒店及团队抵达各地后由接待社安排为准。酒店以当地星级为标准。》 

《当您在订购本公司旅游配套时， 将被视为已细读及了解本公司之旅游细则》 

CODE: 5tCp 



Day 1 Kuala Lumpur Chiangmai      (MBO/L/D) 
Upon arrival at Chiangmai Airport, meet by our representative and transfer                 

to visit【Doi Suthep Temple】where the panoramic view of the city and the          
surrounding countryside can be seen from the temple grounds. It is located           
on top of a mountain overlooking ChiangMai. At Night Enjoy                                          
【Khantoke Dinner+Lanna-Style Performance】. 
 
Day 2 Chiangmai Pai        (B/L/D) 

After breakfast, transfer to 【PAI】by van 3hours. Pai is one of the most style    
valley  town  in  northern  Thailand,  Pai  is  beautiful  because  of  the                               
mountain scenery and a variety of the most attractive sights [Love In Pai],             
[Pai post office],  [Memorial Bridge] and [Pai Canyon]. After dinner, transfer to  
[Pai Night Market] for shopping. Overnight Pai. 
 
Day 3  Pai Chiangmai        (B/L/D) 
After breakfast, transfer to [Santichon Chinese Village] five kilometers from Pai. 
This village is one of the most popular attractions of Pai. At the Yunnan cultural 
field, you can see a huge rock and a dragon creeping up a pole at the center of the 
field.  Around  the  field,  there  are  many  souvenir  shops,  Yunnan  Chinese              
restaurants, and clay houses. Tourists can try original Yunnan Chinese food and 
experience the Yunnan way of life. After lunch, transfer back chiangmai by van. 
Overnight Chiangmai. 
 
Day 4 Chiangmai         (B/L/D) 

After breakfast, transfer to【Elephant Camp】with Elephant Show. Where like a             
college for all elephant, with  own name & resume, watching elephant drawing, 
playing football. After lunch, proceed to visit the【Local Handcraft Centre】such 
as silk, cotton, jewellery, woodcarving and silverware.  
 
Day 5 ChiangmaiKuala Lumpur      (B/MOB) 
After breakfast, transfer  to airport for your flight back home.   
                                   (Valid from April 2014 till further notice) 

ªSpecial Highlightª 
Highlight 01: Santichon Chinese Village 
Highlight 02: Pai Night Market 
 

                  Local 3 Star Hotel: 
                  3 N Chiangmai – 3*Porn Ping or simi lar   
       1 N Pai – 3*Phu Pai Art Hotel or similar                          
                   

FLIGHT DETAILS: 
Shopping Stops: Royal Jelly Shop, Jewelry, Leather. 
*Inclusive: Airport Tax, Tips, Luggage . Exclusive: Personal Insurance & Airport transfer 

Departure Date Adult Twin Adult Single Suppl. Child With Bed Child No Bed 

     

*Tour itinerary is subject to change without prior notice according to final confirmation of flight and hotel booking 
and discretion of the land operator. Hotel rate based on local rating. 
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